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Plánuje se snížení světové populace na 100 milionů
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Expert řekl, jak se světová populace sníží na 100 milionů

Světové elity dlouhodobě prosazují myšlenku, že na Zemi by nemělo žít
7-8 miliard, ale jedna „zlatá miliarda“. Odkud se tato myšlenka vzala,
jak se plánuje implementace a proč je „skleníkový efekt“ požehnáním,
řekl finanční analytik, ekonom, veřejná osobnost Alexander Lezhava
šéfredaktorovi Pravda.Ru Inně Novikové .

Foto: freepic.com

- Alexandru Valerjeviči, jednou jsem mluvil s Valentinem
Jurijevičem Katasonovem. Řekl, že svět v zákulisí propaguje
program „zlatá miliarda“. Nedávno jste také zveřejnili článek, že
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světová elita pracuje na redukci populace. Kde se tato
myšlenka vzala?

- Thomas Malthus před 200 lety jako první zveřejnil myšlenku, že na
Zemi je příliš mnoho lidí, planeta nemůže uživit každého, a proto je
třeba snížit počet obyvatel. Tento koncept vyvinulo mnoho
„ctihodných lidí“, včetně rodiny Huxleyů, počínaje jeho dědečkem
Thomasem, poté Julianem Huxleym, který vedl Anglickou
eugenickou společnost. Julian přejmenoval eugeniku na
transhumanismus , protože Němci ve 40. letech tak pošpinili
koncept eugeniky, že už bylo ošklivé ji používat. Tento proces se na
různých úrovních pomalu posouval kupředu, celé instituce pracovaly
tímto směrem.

Nedávno jsem narazil na zajímavý článek, kde už nešlo o "zlatou miliardu", ale o to,
že by se planeta měla vrátit do původního "divokého" stavu a miliarda je moc, stačí
100 milionů.

Otázkou, která je v hlavě elity již 200 let, je, jak to udělat co
nejefektivněji. Jestliže Malthus považoval epidemie za možná řešení
problému, pak pozdější představitelé včetně H. G. Wellse uvažovali
o biologických zbraních, chemii.

Kampaň na Západě, která je spojována s LGBT, změnou pohlaví, s injekcemi, které
způsobují neplodnost, je celá zaměřena na redukci populace.

Ještě ve 30. letech 20. století bylo navrženo používat chemické
metody, aby se chudým zabránilo porodit. Navíc, pokud lidé budou s
takovými lékařskými akcemi souhlasit, pak mohou být až do konce
života podporováni na úkor společnosti.

- Dříve byla populace regulována přirozeným způsobem. Lidé
umírali v nekonečných válkách, na mnoho nemocí,
nehygienických podmínek. Narodilo se jim 10-15 dětí, 1-2
přežily. Nyní je medicína mnohem rozvinutější a populace
dramaticky vzrostla.
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- Zatímco populace byla malá, bylo pro něj snadné se živit. S
rozvojem vědy a techniky se úrodnost půdy zvyšovala, byly
obdělávány nové půdy. Pokud se tedy použijí moderní metody, je
možné uživit mnohem větší množství lidí než dříve.

Další věcí je, že nejúčinnější způsoby, jak snížit počet obyvatel, jsou:

válka,
hladomor,
choroba,
přírodní katastrofy.

Přírodní katastrofy ale člověk ovlivnit nemůže. Živým příkladem jsou
roky hladomoru na počátku 17. století, v době Borise Godunova.
Erupce sopky na druhém konci země – v Jižní Americe – vedla ke
změně klimatu na celém světě, k hladomoru.

Nyní říkají, že je nutné snížit znečištění oxidem uhličitým a dusíkem, ale dnes celá
lidská populace nedokáže vyprodukovat takové množství prachu a síry, aby jedna
průměrná sopka mohla vyvrhnout a zamořit atmosféru oxidem uhličitým.

Navíc se ukázalo, že nejproduktivnější byly roky, kdy se zvýšilo
množství oxidu uhličitého v atmosféře. Klima se oteplilo, vegetace
byla mnohem bujnější. Nelze tedy říci, že „skleníkový efekt“ je
špatný. Mnoho západních vědců je placeno za to, aby řekli, co je
potřeba. To je ale v rozporu s objektivními údaji.
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